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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

3. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 70
Hvor mange penge har ministeriet siden 2003 brugt på kampagner, der har til 
formål at tiltrække flere studerende til professionsuddannelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på nanna.westerby@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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